
 

Følsomhet Intern (gul) 

Referat FAU 8. januar 2025 

Oppmøteliste: 

Rektor Martin Aas X 

SFO Catharina Teigland Forfall 

1.trinn Rebecca Teigland  X 

1.trinn Ane Straume X 

2.trinn Hanne Følgesvold Molvik X 

2.trinn Claudia Kothgasser-Hafell Forfall 

3.trinn Helene Nordhagen Vabø Forfall 

3.trinn Torunn Olsnes X 

4.trinn Brita Svartveit Forfall 

4.trinn Dag Bjarne Grønstad Førre X 

5.trinn Tyra Vaagland Forfall 

5.trinn Espen Vindheim  X 

6.trinn Cathrine Kalvenes Strømsholm  X 

6.trinn Silje Ekerhovd X 

7.trinn Vidar Hardeland  X 

7.trinn Frode Sekkingstad  X 

 

1) Info fra rektor 

Lysfesten var en suksess, godt oppmøte, flotte barn 

Anne B har gått av med pensjon, erstattes av to nye på faste vakter, i tillegg er det noen nye vikarer. 

Asgeir har valgt å ikke komme tilbake, Catharina er ny SFO-leder. Det kommer informasjon i Vigilo til 

alle foreldre.  

Merker lite til at rusmiljøet er flyttet fra Korskirken, det er mindre enn om sommeren, men fortsatt 

funn av sprøyter. Det har også vært en tilleggsutfordring med snø. Det er satt av noen midler til 

rydding, men det er ikke startet opp. Politiet er interessert i oppdateringer.  

Barna får ikke bruke hagen i Øvregaten 5, forurensede masser. Det er ønskelig å få vurdert om dette 

kan fjernes slik at den likevel kan ta i bruk.  

Skidag for 5.-7. mellom vinterferien og påsken. Karnevaltog og -feiring i Vikinghallen 21. februar.  

Istapper fra tak i jentesmauet, sperret av. Øvrige istapper fjernes jevnlig.   

Kvalitetsdialogmøte 2025. FAU vil få et oppdrag ila neste måned.  

SFO – nye kurs planlagt i egen regi, selvforsvar og musikk (bandkurset som ikke ble avsluttet i høst).  

Nærmiljømidlene er lagt om, blir sannsynligvis lettere å benytte hensiktsmessig. Vi søker på nytt.  

1 a) Byggesak 

Vi hadde mye medieoppmerksomhet før jul, så ble det stille – nye medieoppslag er ønskelig 

Usikkerhet om hva vedtaket i bystyret faktisk vil innebære så lenge prosjektet ikke er klart til å bygge. 

Det er derfor viktig å fortsette å holde trykket oppe for å sikre at de midlene som er bevilget benyttes 

hensiktsmessig.  

Saken følges opp i neste SU-møte. Undersøker om det går an å finne ut mer før det.  



 

Følsomhet Intern (gul) 

2. Juleverksted 

Rapporter er levert og ligger på felles fillager.  

Store utgifter, men også større inntekter enn tidligere på grunn av lotteriet.  

Det er en utfordring å beregne hvor mye man trenger av ulike ting. Det ble diskutert at man kan 

kutte ut lapskaus og satse på enklere varmretter (hvis noe), og dermed få ned 

kostnadene/underskuddet noe 

 

3. Økonomi 

Regnskap for høsten lagt frem. Vi har 97.000 på konto, vil bli brukt til skoletur  

 

4. Arrangement vår 2025 

Faste oppdrag: 17. mai og skoletur.  

17. mai:  

I rute. Kaller inn til møte med ansvarlige klasser i forbindelse med FAU-møtet i mars. 

Skoletur:  

Plan er ikke helt klar. Foreløpige tanker er at det holdes ganske lokalt.  

Underjordiske ganger, pluss Nordnes sjøbad eller annen aktivitet.   

Gatefest: 

Ønske om gatefest, gjerne i samarbeid med Velforeningene (Stølen og Lille Øvregaten), evt. også 

Fløibanen. Mulig å få til noe rett etter skolestart? Det viktigste er å sette dato, søke midler, og søke 

om stenge veien. Cathrine og Espen. Fokus på hjertesone, miljøgate  

   

 


